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Vragen van het lid Buitenweg (GroenLinks) aan de Minister van Justitie en 
Veiligheid over de organisatie van cold case teams (ingezonden 9 oktober 
2018). 

Vraag 1
Kent u de berichtgeving over de tekortschietende organisatie van cold case 
teams?1 

Vraag 2
Klopt het dat in verschillende politie-eenheden slechts zeer beperkte 
capaciteit en expertise is vrijgemaakt voor het onderzoek naar cold cases? 
Wat is uw oordeel over de huidige organisatie van de afzonderlijke cold case 
teams? Deelt u de mening dat het oplossen van cold cases gebaat is bij 
structureel geborgde expertise van ten minste méér dan drie rechercheurs? 
Deelt u de mening dat daarom een zekere centralisatie van het onderzoek 
betere garanties kan bieden voor het oplossen van cold cases? Zo nee, 
waarom niet? Zo ja, welke maatregelen neemt u zich voor om de aanpak 
verder te professionaliseren? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Kuiken (PvdA), ingezonden 24 september 2018 (vraagnummer 2018Z16621).

1 «Politie komt nauwelijks toe aan cold cases», VPRO Argos, 18 september 2018.
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